
PROTOKOL Nr XXVI/2013 

z Obrad XXVI Sesji Rady Gminy Kotun 


odbytych w dniu 15 kwietnia 2013r 


Sesja odbyla siy w salj konferencyjnej Urzydu Gminy w Kotuniu. 
Obrady rozpoczyly siy 0 godz. 1400 a zakonczyly siy 0 godz. 15 35 

. 

Ustawowa liczba radnych - 15 
W obradach uczestniczylo - 14 radnych, to jest 93% og61nego skladu rady Ilista 
obecnosci w zalilczeniu do protokolu/. 

Porzadek obrad: 
I. 	 Otwarcie Obrad XXVI Sesji Rady Gminy 
2. 	 Wnioski do porzildku obrad 
3. 	 Sprawozdanie W6jta z dzialalnosci miydzy sesjami 
4. 	 Podjycie uchwaly w sprawie uchwalenia studium uwarunkowan i kierunk6w 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Kotun 
5. 	 Podjycie uchwaly w sprawie zaciilgniycia kredytu konsolidacyjnego na splaty 

wczesniej zaciilgniytych kredyt6w 
6. 	 Podjycie uchwaly w sprawie zmian w budzecie gminy na 2013 rok 
7. 	 Podjycie uchwaly w sprawie upowaznienia kierownika Zakladu Gospodarki 

Komunalnej w Kotuniu do zalatwiania indywidualnych spraw z zakresu 
administracji publicznej 

8. 	 Podjycie uchwaly zmieniajilcej uchwaly w sprawie zasad usytuowania na 
terenie Gminy Kotun miejsc sprzedazy napoj6w alkoholowych 

9. 	 Informacja Przewodniczilcego Rady 
10. 	 Dyskusja i wolne wnioski 
II. 	 Przyjycie protokolu z poprzedniej sesji 
12. 	 Zamkniycie Obrad XXVI Sesji Rady Gminy 

Adl 
Przewodniczilca Rady Anita Drabarek otworzyla Obrady XXVI Sesji Rady Gminy 
Kotun. Stwierdzila quorum. Nastypnie przywitala przybylych na Obrady: Radnego 
Rady Powiatu Siedleckiego Jana Kucia, W6jta Slawomira Adamiaka, Skarbnika 
Gminy Barbary Jonskil, Sekretarza Gminy Slawomira Smolaka, soltys6w i radnych. 

Ad pkt 2 
Radny Artur Skwierczynski wni6sl wniosek formalny 0 wylilczenie z obrad 

dzisiejszej sesji projektu uchwaly w sprawie zaciilgniycia kredytu konsolidacyjnego. 
Stwierdzil, ze po rozmowach z pozostalymi radnymi, uznali oni, iz posiadajil zbyt 
malo infoTInacji 0 tym projekcie uchwaly. 

Radny Krzysztof Gajowniczek potwierdzil wczesniejsze wystilPienie swojego 
przedm6wcy. Stwierdzil, iz radni muszil bye w pelni odpowiedzialni za 
podejmowanie tak waznych decyzji. Poprosil 0 szczeg6lowe przeanalizowanie tego 



projektu uchwaly i podjycie decyzji na nastypnej sesji. 
Skarbnik Gminy Barbara 10nska stwierdzila, ze przeciez przyjyty przez 

radnych budzet na biez'!cy rok mowi juz 0 rozlozeniu zobowi'!zan gminy do roku 
2026. Podjycie tej uchwaly jest tylko potwierdzeniem wczesniej podjytych decyzji. 

Radny Krzysztof Gajowniczek poparl wniosek radnego Artura 
Skwierczynskiego 0 wyl,!czenie z obrad dzisiejszej sesji projektu uchwaly 

w sprawie zaci,!gniycia kredytu konsolidacyjnego. 

Wiycej wniosk6w nie zgloszono. 


Wobec powyzszego Przewodnicz,!ca Rady Gminy zarz,!dzila glosowanie nad 

zgloszonym wnioskiem. 

Wniosek zostal przyjyty jednoglosnie /za-14/ w glosowaniu jawnym. 


Przewodnicz,!ca poinfonnowala, ze projekt zostal wyl'!czony z porz'!dku obrad. 

Dotychczasowe pUnkty porz'!dku obrad: 6,7,8,9, 10,11,12 byd,! omawiane 

odpowiednio jako punkty: 5,6, 7, 8, 9, 10, 11. 


Ad pkt 3 

Wojt Slawomir Adamiak poinfonnowal radnych 0 swojej dzialalnosci w okresie 

miydzy sesjami. 

1. W pierwszej kolejnosci W6jt zlozyl kondolencje soltysowi wsi Trzemuszka 
Boguslawowi Kokoszce z powodu smierci matki. 
2. Przez wiykszosc czasu trwala walka z przejezdnosci,! drog na terenie gminy. 
Bardzo obfite opady sniegu od pierwszego dnia Swi'!t Wielkiej Nocy spowodowaly 
niemale utrudnienia w poruszaniu siy po drogach. 

Natomiast w ubieglym tygodniu przy gwaltownej odwilzy nast,!pily w kilku 
miejscach naszej gminy podtopienia. Najpowazniejsza sytuacja wyst,!pila jak 
zwykle na rzece w Koszewnicy. Tam od bardzo wczesnych godzin rannych 
w pi,!tek az do popoludnia w soboty strazacy przepompowywali wody. 

3. Na stronach internetowych gminy jestjuz informacja na temat nowego systemu 
zbiorki odpad6w. Zamieszczono na niej takZe deklaracje, ktor'! powinni wypelnic 
mieszkancy i wlasciciele zakfadow pracy. W najblizszym tygodniu do soltysow trafi 
takZe infonnacja do wywieszenia na tablicy ogloszen. Planujemy takZe odbycie 
spotkan z mieszkancami naszej gminy na temat nowego systemu zbiorki odpadow. 
4. 	 ldli chodzi 0 kanalizacjy, to jutro zostanie rozpoczyte wykonywanie podl'!czen 
ostatniej linii w Polakach. Wczesniejsze prace przerwal snieg 

i wody posniegowe. Nadal w cyklu cotygodniowym wykonawcy kanalizacji 
spotykaj,! siy z inspektorem nadzoru i pracownikami Urzydu. 

5. 	 Koncz'! siy juz prace dotycz'!ce budowy boiska przy Szkole Podstawowej 
w Kotuniu. W najblizszym czasie inwestycja ta powinna zostac zakonczona. 

6. 10 kwietnia br odbylo siy uroczyste podpisanie umowy koncz'!cej inwestycjy 
drogow'! z roku 2010. Wniosek 0 platnosc zostal pozytywnie zweryfikowany, teraz 
czekamy juz na pieni,!dze. 



Radna Aneta Wysocka-Bat stwierdzila, ze w dokumentacji zapisano, ze 
budowa boiska powinna zakonczyc sit; do konca kwietnia. Czy wystarczy czasu, aby 
przygotowac dokumentacjt; koncowq. 

W6jt wyjasnil, ze w ustalonym terminie wykonawca up ora sit; z zakonczeniem 
prac i dostarczeniem dokumentacji koncowej inwestycji. 

Radny Krzysztof Gajowniczek zapytat czy wykonawca kanalizacji przedstawit 
juz nam dokumenty dotyczqce certyfikatu na tlocznit; w J6zefinie. 

W6jt wyjasnit, ze certyfikatu jeszcze nie przedstawiono. J ak juz wczesniej 
wspominai potrzebnajest wymiana silnik6w zamontowanych w tloczni. 

Jak tylko zostanq dokonane odpowiednie zmiany, wykonawca przedstawi 
certyfikat na catq tlocznit;. 

Wit;cej pytan nie zgioszono. 

Ad pkt 4 
W6jt przekazai gios autorce projektu studium uwarunkowan i kierunk6w 
zagospodarowania przestrzennego Pani architekt Jolancie Branowskiej. 

Pani Jolanta Branowska wyjasniia, ze jest jednq z autorek projektu studium. 
Pracowaia nad nim wit;ksza ilosc projektant6w. Przypomniaia, ze przedstawiony 
projekt studium zostai juz wczesniej przedstawiony radnym na spotkaniu w zeszlym 
tygodniu. Nastt;pnie przedstawiia historit; powstania studium. Wyjasnita, ze przyjt;cie 
tego dokumentu jest etapem wstt;pnym przystqpienia do opracowania plan6w 
zagospodarowania przestrzennego gminy. Zanim jeszcze rozpoczyto opracowywanie 
studium przyjmowano do niego wnioski, kt6re posfuzyiy potem projektantom do 
opracowania wstt;pnego zarysu studium. Takich wniosk6w wplynyio 591 na 
wszystkich etapach prac nad projektem. Przygotowany w ten spos6b projekt studium 
zostal wytozony do publicznego wglqdu w ubieglym roku. Naplynyly do niego 
jeszcze liczne wnioski, kt6re zostaly om6wione na spotkaniu z radnymi i autorami 
wniosk6w, obecnymi na spotkaniu. Czysc ze zlozonych w6wczas wniosk6w zostaia 
ponownie wiqczona do projektu studium. Tak przygotowane studium zostato 
uzgodnione z dziesiqtkami organ6w upowaznionych do zaopiniowania tego 
dokumentu. Wnioski, kt6re zostaly odrzucone po pierwszym wyiozeniu studium 
stanowiq zalqcznik do dzisiejszej uchwaiy. Studium byio wyiozone powt6mie i jest 
w tej chwili gotowe do przedstawienia radzie. Studium sklada sit; z czt;sci opisowej 
i dw6ch zalqcznik6w graficznych. 

- Radny Antoni Chojecki podzit;kowai w imieniu mieszkanc6w wsi Bojmie 
projektantom studium, kt6rzy przychylili sit; do wniosk6w mieszkanc6w tej wsi 
i w projekcie studium znalazly sit; ich sugestie, co do przeznaczenia grunt6w. 

Wit;cej uwag ani pytan nie zgioszono. 



Przewodniczqca Rady odczytala projekt Uchwaly Nr XXVIII 88/20 13 w sprawie 
uchwalenia studium uwarunkowan i kierunk6w zagospodarowania przestrzennego 
Gminy Kotun. 
Uchwa1a zosta1a podjyta wiykszosciq glos6w /za-13, wstrzymal siy-II w glosowaniu 
Jawnym. 

Pani Jolanta Branowska podziykowala radnym za pomoc w przygotowaniu 
i dzisiejsze przyjycie uchwaly w przedstawionej przez niq postaci. 

Ad pkt 5 
Radny Krzysztof Gajowniczek zapyta1 Pani Skarbnik, czy w tym projekcie 

uchwa1y zostaly juz okreSlone srodki finansowe na zmiany planu zagospodarowania 
przestrzennego zwiq.zanego z budowa linii energetycznej. 

Skarbnik Gminy Barbara Jonska potwierdzi1a. Zmiana dotyczy taUe 
wprowadzenie do budzetu gminy kwoty 21.000 zl, jako zwrot srodk6w pomocowych 
za wniosek skladany na organizacjy festynu rodzinnego w 2011 roku. 

Wiycej uwag ani pytan nie zgloszono. 

Przewodniczqca Rady Anita Drabarek odczytala projekt Uchwaly Nr XXVIII 89/20 13 

w sprawie zmian w budzecie gminy na 2013 rok. 

Uchwala zostala podjytajednog1osnie /za-141 w glosowaniujawnym. 


Ad pkt 6 

W6jt wyjasni1, ze kolejny projekt uchwaly dotyczy spraw zwiqzanych z utrzymaniem 

czystosci i porzqdku w gminie i wprowadzeniem now ego systemu gospodarki 

odpadami. Sprawami tymi na terenie naszej gminy bydzie zajmowal siy Zak1ad 

Gospodarki Komunalnej w Kotuniu. 


Kierownik ZGK w Kotuniu Bogdan Kuc zapyta1, czy projekt uchwa1y zawiera 
juz autopoprawki. 

W6jt potwierdzil, ze radni otrzymali projekt uchwaly zawierajq.cy 
autopoprawki . 

Wiycej uwag ani pytan nie zgloszono. 

Przewodniczq.ca Rady odczyta1a projekt Uchwaly Nr XXVII190/2013 w sprawie 

upowaZnienia kierownika Zakladu Gospodarki Komunalnej w Kotuniu do 

za1atwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej. 

Uchwala zostala podjyta jednoglosnie /za-141 w glosowaniu jawnym. 


Ad pkt 7 

W6jt Slawomir Adamiak wyjasnil, ze zmiana uchwaly dotyczy doprecyzowania 

miejsca sprzedazy napoj6w alkoholowych. We wczesniejszej uchwale zostal uzyty 

zwrot "staly punkt sprzedazy" a ten przepis powinien dotyczyc takze innych 

przypadk6w sprzeda;ty napoj6w alkoholowych wymienionych w ustawie. 


Radny Krzysztof Gajowniczek poprosil, aby nie zdarzala siy tak czysto jak 

http:Przewodniczq.ca
http:zawierajq.cy


ostatnio wprowadzanie zmian dotyczqcych doprecyzowania zapisow uchwaL 
Poprosif 0 dokfadniejszq analizy prawnq projektow uchwal. 

Pani Hanna Rybak podziykowafa radnym za pozytywne ustosunkowanie siy do 
jej wniosku. 

Radny Mariusz Kujawski zauwazYf, ze na poprzedniej sesji nie by to sottysa 
wsi Zeliszew Duzy i nie mogt siy on wypowiedziec w tej sprawie. Dzisiaj jest on 
obecny, wiyc poprosil go 0 zabranie gfOSU. 

Sottys wsi Zeli szew Duzy S1awomir Ceranka stwierdzif, ze nie wie, co moze 
jeszcze na ten temat dodac. W sprawie tej uchwaty wptynyfO wiele pism, ktore 
mowi q chyba juz 0 wszystkim. Radni zostali zapoznani z nimi, wiyc majq rozeznanie 
w spraWle. 

Wiycej uwag ani pytan nie zgfoszono. 

Przewodniczqca Rady Anita Drabarek odczytafa projekt Uchwaly 

Nr XXVIII 9 1120 13 zmieniajqcq uchwaly w sprawie zasad usytuowania na terenie 

Gminy Kotun miejsc sprzedaZy i podawania napojow alkoholowych. 

Uchwala zostala podjyta wiykszosciq glosow /za-II , przeciw-3! w glosowaniu 

Jawnym. 


Ad pkt 8 

Przewodniczqca Rady przypomniala radnym, ze do dnia 30 kwietnia nalezy ZfOZYC 

oswiadczenia majqtkowe za rok 2012. 


Ad pkt 9 

Radny powiatowy Jan Kuc wyrazif swoje zadowolenie, ze udalo siy uzyskac 

zwrot srodkow z wniosku drogowego. Tym samym potwierdza siy, moje 
wczesniejsze stwierdzenie, ze pieniqdze z poprzedniej kadencji "siedzq 

w szufladzie", co by to niejednokrotnie przyjmowane z usmiechem i 
niedowierzaniem. Trzeba siy bylo naprawd y natrudzic, ale przeciez warto byfO. 
Radny Artur Skwierczynski jako Komendant Gminny OSP podziykowaf 

wszystkim strazakom ochotnikom za udziaf w akcji likwidacji podtopien 
wystypujqcych ostatnio na terenie gminy. 

Radna Aneta Wysocka-Bat zapytafa, ktore straze uczestniczyty wakcji 
ratowniczej. 

Radny Artur Skwierczynski poinfOimowaf, ze udziaf w akcji wziyly wszystkie 
straze w temu gminy tj.: OSP Kotun, OSP Sosnowe, OSP Broszkow, OSP Nowa 
Dqbrowka, OSP Zeliszew Duzy i OSP Polaki. 

Radna Aneta Wysocka-Bat zapytala Kierownika ZGK, co z wypowiadaniem 
przez mieszkancow gminy umow na smieci zawartych wczesniej z zakladem. 

Kierownik ZGK Bogdan Kuc wyjasnil, ze mieszkancy mUSZq wypowiedziec 
swoje umowy na 30 dni przed wej sciem w Zycie nowych przepisow, czyli powinni 
tego dokonac do konca maja. Jednak jesli niektorzy tego nie zrobiq zaklad bydzie 
sam j e wygaszal. 

Radna Barbara Plichta zapytata Przewodniczqcq Rady, co zrobila z protoko!em 



z sesji Rady Gminy z dnia 31 stycznia tego roku. 
PrzewodnicZ1/ca rady poprosi!a radn,! 0 wyjasnienie swojego pytania. 
Radna Barbara Plichta stwierdzi!a, ze Przewodnicz'!ca Rady otrzyma!a od niej 

pismo dotycZ1/ce protoko!u i czeka najej decyzjy w tej sprawie. 
Przewodnicz,!ca Rady wyjasni!a, ze na wniesione przez ni,! pismo radna 

otrzyma!a odpowiedz. Protok6! z tej sesji zosta! przeg!osowany i przyjyty. Niczego 
wiycej juz nie mozna z nim zrobie. 

Radny Antoni Chojecki zapyta! Kierownika ZGK, kiedy mieszkancy dowiedz,! 
siy, ze naJezy wypowiedziee umowy na smieci. 

Kierownik ZGK Bogdan Kue wyjasni!, ze te sprawy poruszane Sq juz na forum 
medi6w. Mieszkancy wiedzq, ze mUSZq wypowiadae swoje wczesniejsze umowy. 
Jednak bydq jeszcze informacje w tej sprawie przy sk!adaniu przez nich deklaracji 0 

odpadach. 
Radna Barbara Plichta przedstawi!a prosby 0 naprawy przepustu na drodze 

gminnej, krzyzowka drog Zdzar-Albinow-Ryczyca-Oleksin. Przepusty na tej drodze 
Sq niedrozne, co powoduje zalewanie okolicznych dzia!ek. 

Wyjasnita, ze rozumie trudnq sytuacje finansow gminy, ale te prace powinny 
bye potraktowane jako priorytetowe. W tej chwili nie rna na ten remont 
srodkow, ale prosi, aby w przysz!orocznym budzecie byry juz zapisane. 
Radny Micha! Adamczyk potwierdzi! sprawy przedstawion,! przez swoj,! 

przedm6wczyniy. Stwierdzi!, ze naprawa tego przepustu powinna bye wykonana w 
nieodleg!ym terminie. Korzystajqc z obecnosci na sali Kierownika ZGK zapyta!, ile 
takie prace mogryby kosztowae. 

Kierownik ZGK stwierdzi!, ze kiedys juz robi! wstypny kosztorys na 
wykonanie naprawy tego przepustu. Twierdzi, ze remont mog!by siy zamknqe w 
kwocie oko!o 6 tysiycy zlotych. 

Radny Antoni Chojecki stwierdzi!, ze remontu takZe wymaga droga 
w kierunku Piotrowiny. Jest to droga powiatowa i pamiyta, ze obecny tutaj 
radny powiatowy obiecywa!, ze jej naprawa bydzie dla niego spraw,! 
priorytetowq. Zatem pyta, kiedy zostanie dokonana jej naprawa. 
Radny powiatowy Jan Kue potwierdzi!, ze rzeczywiscie tak mowi!. 
Jednak w chwili obecnej jej naprawa nie moze bye wykonana z powodu braku 
srodkow w budzecie powiatu. Jednak na terenie gminy przeprowadzane Sq 
remonty drog powiatowych i droga, 0 ktorej mowi radny Chojecki tez kiedys 
siy go doczeka. 
Radna Barbara Plichta zapyta!a, czy gmina a szczegolnie Kierownik USC 

kontroluje rocznice setnych urodzin swoich mieszkancow, bo w Pienkach mieszka 
osoba, kt6ra w ubiegrym tygodniu ukonczy!a 100 lat, a nikt z gminy tego nie 
odnotowaL 

Protokolujqca po konsultacji z Kierownikiem USC poinformowa!a, ze zgodnie 
z ewidencjq USC mieszkanka Pienk, 0 ktorej mowa w dniu 30 lipca br. dopiero 
ukonczy 100 lat. Oczywiscie zostanie to odpowiednio uczczone. 

Soltys wsi Ryczyca Zygmunt Ponikowski wskaza! takze na podtopienia 
wystypujqce w jego wsi . Tam juz sprawa zajmowali siy poprzedni w!odarze gminy a 



: 
podtopienia jak byly tak s~. Przepusty pod drogami maja za mal~ sredniee i przy 
wiykszyeh iloseiaeh wody przelewa siy ona na pobliskie pola. 

Radny Mariusz Kujawski przedstawil wszystkim projekt Komisji Oswiaty 
zorganizowania konkursu dla uezniow klas szostyeh szkol podstawowyeh 

z terenu gminy. Po wspolnyeh rozmowaeh z Wojtem i Pani~ Skarbnik 
znaleziono w budzeeie srodki w kwoeie 5.000 zl na zakup glownyeh nagrod 
w konkursie. Jest to jednak kwota zbyt mala i dlatego zwraea siy z prosb~ do 
Panstwa radnyeh oraz soltys6w 0 dobrowolne datki na ten eel. 
Radny Kazimierz Chr6seiel poprosil 0 zgloszenie do GDDKiA uszkodzenia 

ehodnikow lez~eyeh wzdluz drogi krajowej. Chodniki s~ pozapadane i groz~ 
niebezpieezenstwem pieszyeh. Korzystaj~e z obeenosei radnego powiatowego 
zapytal, kiedy zostanie dokonezona modemizaeja drogi w kierunku Mokobod. 

Przewodnie~ea Rady Anita Drabarek odezytala pismo zlozone przez sottys6w 
w sprawie podniesienia wysokosci diet, ktor~ otrzymuj~ soltysi za udzial 

w sesJI. 
W6jt zapytal radnyeh, co zrobic z projektem uehwaly, kt6ry radni zdjyli 
z dzisiejszym obrad sesji. 
Radny Krzysztof Gajowniczek zaproponowal, zeby wszyscy radni spotkali siy 

w tej sprawie za tydzien. Poprosil 0 obecnosc na tym spotkaniu Pani Skarbnik, kt6ra 
wyjasni radnym konieeznosc zaci~gniycia tego kredytu i jego koszty. Cheialby takZe 
zeby na to spotkanie zostal przygotowany material m6wi~ey 

o tym, na jakie inwestycje zostaly zaci~gniyte kredyty, kt6re byd~ wchodzily 
w kredyt konsolidaeyjny i w jakiej wysokosci. 
Mieszkaiicy ulicy Weterynaryjnej w Kotuniu bardzo stanowczo domagali siy 

wykonania odwodnienia swojej czysci uliey. Po ostatnich roztopach woda zalewala 
ieh posesje i drogy. Dostala siy takZe do studzienek kanalizaeyjnych 

i spowodowala, ze wydostaly siy z nieh fekalia i razem z wod~ dostaly siy na 
ich posesje. Po kazdej wiykszej ulewie wystypuje ta sama sytuacja. Jest ona 
w dzisiejszych ezasach nie do przyjycia. 
Kierownik ZGK Bogdan Kuc wyjasnil zaistnial~ sytuaejy. Nie powinno si y tak 

zdarzac, aby do studzienek kanalizacyjnych umieszczonych na tej uliey dostawala si y 
woda opadowa. Studzienki te zostaly bezrnyslnie uszkodzone 

i st~d wynikly te problemy. 
W6jt zaproponowal mieszkaneom ulicy Weterynaryjnej obeenym na sesji, 
ze w dniu jutrzejszym spotka siy z nimi na miejseu 0 godz. 9.00. Poprosil takZe 
o obecnosc Kierownika ZGK. 
Kierownik ZGK Bogdan Kuc korzystaj~e z okazji postanowil odpowiedziec 

radnej Barbarze Plichta na pytania do niego przedstawione na poprzedniej sesji. Jesli 
chodzi 0 worki z pampersami, to nie zostaly zabrane z tego powodu, ze pampersy nie 
znajdowaly siy we wlaseiwyeh workaeh. Zgromadzone byly I~eznie z odpadami 
przeznaczonymi do segregacji. Jesli ehodzi 0 nietrzezwosc praeownik6w 
odbieraj~eych odpady, to jest to wierutne klamstwo. 

Nastypne kwestie poruszane przez Pani~ radn~ tez zostaly wyjasnione przez 
osoby, kt6ryeh skargi mialy dotyczyc. Osoba ta zadzwonila do mnie i 



..
przepraszala za to, co zostalo na naszych pracownikow powiedziane na sesji , 

a co miaJo rzekomo wyj sc z jej ust. Osoba ta poinformowala, ze w tej sprawie 

bydzie siy jeszcze kontaktowac z Pani ,! radn'!. 

Radna Barbara Plichta stwierdziJa, ze nie moze odpowiadac za infonnacje, 


ktore przedstawiaj ,! jej mieszkancy. W swoim wyst,!pieniu powiedziata tylko to, co 

jej przedstawiono. 


Wiycej dyskusji ani spraw roznych nie bylo. 


Ad pkt 10 

Protok61 z poprzedniej sesji zostal przyjyty jednoglosnie /za-14! w glosowaniu 

Jawnym 


Ad pkt II. 

Wobec wyczerpania porz'!dku obrad Przewodnicz'!ca Rady Gminy Anita Drabarek 

podziykowala wszystkim za przybycie i udziaJ w sesji. Nastypnie zam.knyla Obrady 

XXVI Sesji Rady Gminy Kotun. 


PRZEWOD~CYRADY 

rngr~rek 


